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HRVATSKO GEODETSKO DRUŠTVO
CROATIAN GEODETIC SOCIETY

ZAPISNIK
s 18. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva

Sjednica je održana 17. prosinca 2001. u Zagrebu, Berislavićeva 6, s početkom u 12 sati.
Sjednici su nazočili: Z. Kapović, Z. Čurik, J. Donđivić, A. Sošić, P. Nikolić, Z. Kuten, Z. Šuri
na, D. Butković, S. Horak Abramović, J. Dujmović, K. Cukor, D. Špoljarić, V. Vučemilović,
S. Frangeš, J. Obrež Špoljar, M. Roić, N. Javoran, S. Pervan, T. Bašić, D. Vidas, M. Vinski.

DNEVNI RED:
1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda
2. Drugi hrvatski kongres o katastru, Zagreb 24. - 26. listopada 2001.

• Izvješće predsjednika Znanstveno-stručnog odbora
• Izvješće predsjednika Organizacijskog odbora

3. Izvješće o Geodetskom listu
4. Organizacija simpozija iz područja fotogrametrije i daljinskih istraživanja
5. XII. susret geodeta Hrvatske
6. Priznanja HGD-a
7. Različito

Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik Z. Kapović uz srdačne pozdrave nazočnima. Napome
nuo je da na sjednicama Predsjedništva nema ovjere zapisnika s prethodne sjednice budući
da se zapisnici objavljuju u Geodetskome listu. Na taj način svi imaju uvid u njihov sadržaj
te uvijek mogu dati primjedbe.
Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.

Ad 2) Izvješće o Drugome hrvatskom kongresu o katastru podnijeli su predsjednik Znan
stveno-stručnog odbora M. Roić i predsjednik Organizacijskog odbora Z. Kapović.
M. Roić ukratko je iznio svoja zapažanja o sudionicima kongresa sa znanstveno-stručnog
gledišta. Na kongresu su izložena 44 rada, u u izradbi kojih je sudjelovalo 77 autora, odno
sno koautora geodeta, pravnika, sudaca, informatičara. Sadržaji i teme dobro su "pogođe
ni", što se očituje i u aktivnom sudjelovanju većeg broja sudionika iz Hrvatske. Ovom je
kongresu bio nazočan manji broj sudionika iz inozemstva, što nije dobro. Treba nastojati da
se što više proširi suradnja s kolegama iz inozemstva, a poglavito sa susjedima. Na kraju je
M Roić zaključio da je, glede stručnog sadržaja, kongres bio uspješan.
Potom je Z. Kapović podnio izvješće o organizacijskim pitanjima vezanima uz kongres. Po
znato je da je kongres održan pod visokim pokroviteljstvom Vlade Republike Hrvatske.
Na otvorenju je bilo 410 sudionika. Izrazio je žaljenje što je Vlada Republike Hrvatske mar
ginizirala naš skup, kojemu je 10-ak minuta bio nazočan samo ministar B. Kovačević, kao
predstavnik Vlade.
Sredstva javnog informiranja vrlo su slabo pratila naš kongres iako su 10-ak dana prije sku
pa (a dan prije telefaksom im je poslana poruka) obaviješteni Hrvatska televizija (Inforrna-
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tivni program i Zagrebačka panorama), radio Zagreb i Sljeme, dnevnici (Jutarnji i Večernji
list, Vjesnik, Slobodna Dalmacija). Razlog tako slabog odaziva nije poznat.
U organizacijskom smislu nije bilo većih teškoća. Naravno da uvijek može biti bolje. Ali
veseli spoznaja da su kolege iz "neposredne geodetske djelatnosti" (katastara i zavoda) pro
veli različita istraživanja glede primjene novih tehnologija u konkretnim geodetskim za
daćama (primjena GPS-a u katastru, održavanje digitalnih i analognih planova, primjena
ortofota... ).
Prihod kongresa bio je oko 377.000 kn (353 kotizacije, sponzorstva, izložbe) a rashodi oko
315.000 kn, što znaći da je ostvaren višak prihoda od oko 60.000 kn. Z. Kapović zahvalio je
svima onima koji su na bilo koji način pomogli u organizaciji kongresa.
Z. Kuten misli da ne treba primati previše k srcu nedolazak ministara na kongres. Možda je
veće razočarenje što nije bio nitko iz Ministarstva pravosuđa budući da su oni mjerodavni
za sudove i gruntovnice, a time i povezani s našom strukom.
P. Nikolić predlaže da se Vladi Republike Hrvatske uputi zahvala za pokroviteljstvo nad
kongresom, ali i da se izrazi žaljenje što nije prepoznala značaj kongresa.
Svi nazočni prihvatili su prijedlog P. Nikolića, te će Vladi Republike Hrvatske kao i grado
načelniku grada Zagreba biti poslane zahvale.
Izvješća o kongresu prihvaćena su jednoglasno.

Ad 3) Izvješće o Geodetskom listu podnio je glavni urednik S. Frangeš. U 2001. godini iza
šla su četiri broja, i to četvrti broj iz 2000. godine i tri broja za ovu godinu. Četvrti broj za
2001. je u tisku. Koncepcija Geodetskog lista uglavnom se nije promijenila, osim izgleda na
slovnice. Prihodi su Geodetskoga lista oko 63.461 kn, a rashodi 123.295 kn, pa će završiti
tekuću godinu s osjetnim manjkom.
Glavni urednik i Urednički odbor predlažu Predsjedništvu HGD-a da se u Urednički odbor
izabere dr. se. Željko Bačić, ravnatelj Državne geodetske uprave. Prijedlog je jednoglasno
prihvaćen.
Z. Kapović upozorava da će se u idućoj godini morati riješiti problemi u svezi financiranja
Geodetskoga lista, te pitanja vezana uz (ne)redovito plaćanje članarina.

Ad 4) I. Landek, sudionik simpozija o fotogrametriji i daljinskim istraživanjima, održanoga
u Brazilu, listopada 2001. godine, u ime Državne geodetske uprave (DGU), predložio je Za
greb za domaćina održavanja idućega simpozija (listopad 2003.). Budući da je DGU vladina
organizacija pa ne može biti nositelj takvog skupa, prijedlog je da to budu DGU i HGD, što
je jednoglasno prihvaćeno.

Ad 5) S. Bučar je Hrvatskome geodetskom društvu poslao dopis u kojem predlaže da se
idući Susret hrvatskih geodeta održi 2003. godine (a ne 2002.). Gospodin Bučar potanko
obrazlaže zašto je dao takav prijedlog (cijeli tekst obrazloženja tiskan je u Geodetskom listu
4/2001). Drži da bi tim činom obilježili niz značajnih obljetnica HGD-a (50. obljetnica
osnivanja Saveza društava geodeta Hrvatske, 10. obljetnica razdruživanja od SGIGJ-a, 10.
obljetnica osnivanja HGD-a itd.). Z. Kapović izražava zahvalnost S. Bučaru što je to tako li
jepo napisao, obrazložio i prikazao noviju povijest Hrvatskoga geodetskog društva, ali ipak
predlaže da se njegov prijedlog ne prihvati iz nekoliko razloga.
Susret geodeta za 2002. godinu već je dogovoren (svibanj 2002. u Turističkom naselju Zaton
kraj Zadra), a 2003. najavljen je simpozij o fotogrametriji i daljinskim istraživanjima, tako
da bi dva skupa u istoj godini bila previše. Međutim, Z. Kapović predlaže da se navedene
obljetnice obilježe jednodnevnim skupom (simpozijem, savjetovanjem, Saborom HGD-a) ti
jekom 2003. Vjeruje da bi tako značajne obljetnice HGD-a bile bolje obilježene.
Dvanaesti susret hrvatskih geodeta održat će se 2002. u Zadru, TN Zaton. Cijena aranžma
na bit će oko 600 kuna. O stručnom sadržaju Susreta još će se razgovarati.
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A. Sošić predlaže izradbu publikacije "Tko je tko u hrvatskoj geodeziji" povodom obilje
žavanja spomenutih obljetnica.
Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni.

Ad 6) Kako je iz Udruge geodeta Slavonije i Baranje stigao prijedlog za dodjelu priznanja
njihovim članovima, Z. Kapović napominje i ostalima da to učine do veljače 2002. Upravni
odbor razmotrit će sve prijedloge te Predsjedništvu HGD-a predložiti imena kandidata.
Priznanja će se dodijeliti na Susretu geodeta.

Ad 7)
• Pokrenuta je inicijativa za djelomičnu promjenu (nadopunu) Zakona o državnoj izmjeri i

katastru nekretnina.
• U Mariboru je održan simpozij pod nazivom "Slovenija Ge v Europu" u nazočnosti pred

stavnika svih država bivše Jugoslavije.
• 10. listopada 2001. godine osnovano je Hrvatsko kartografsko društvo.
• 19. sjednica Predsjedništva trebala bi biti u veljači ili ožujku 2002. godine te predsjednik

moli da se daju prijedlozi o mjestu održavanja.
• M. Roić izvještava da je na Internetu otvoren Geodetski forum.
Sjednica je završena u 13 sati, potom je priređen božićni domjenak.

Ružica Bošnjak, luana Abaza

ZAPISNIK
s 19. sjednice Predsjedništva Hrvatskoga geodetskog društva

Sjednica je održana 8. ožujka 2002. u Požegi, u zgradi županije, s početkom u 11 sati.
Nazočili su joj: Z. Kapović, Z. Čurik, J. Donđivić, A. Sošić, P. Nikolić, D. Medak, Z. Kuten,
S. Frangeš, Z. Šurina, D. Butković, J. Dujmović, K. Cukor, M. Bosiljevac, T. Kučinić,
D. Špoljarić, V. Vučemilović, T. Pavelić, J. Obrež Špoljar, S. Galić, M. Arnautović, N. Javo
ran, S. Pervan, A. Opić, M. Vinski, B. Pribičević, D. Žili, J. Mikšik, I. Mikičić.

DNEVNI RED:
1. Otvaranje sjednice i utvrđivanje dnevnog reda

- Pozdravna riječ
2. Izvješće o organizaciji Dana hrvatskih geodeta - XII. susret

Zadar - TN "Zaton", 15. - 18. svibnja 2002.
3. Izvješće o Geodetskom listu
4. Verifikacija prijedloga kandidata za priznanja HGD-a:

a) za izniman doprinos u radu HGD-a
b) za promicanje struke i HGD-a u društvu
c) mladim geodetskim stručnjacima

5. Izvješće o završnom računu HGD-a za 2002.
6. Plan rada za 2002. godinu
7. a) Financijski plan za 2002.

b) Članarina za 2002.
8. Informacija o Komorskom ispitu
9. Različito
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Ad 1) Sjednicu je otvorio predsjednik Zdravko Kapović pozdravivši prisutne, a poseban je
pozdrav uputio županu Požeško-slavonske županije, našem kolegi, Anti Bagariću. Predsjed
nik je nazočne ukratko upoznao s aktivnostima HGD-a, njegovim programskim ciljevima,
istaknuvši kako je unapređenje geodetske struke jedan od glavnih ciljeva.
Župan požeško-slavonski Ante Bagarić pozdravio je prisutne te im zaželio dobrodošlicu u
svoju županiju i njezino sjedište - Požegu, koja je nedavno postala i sjedište biskupije.
Župan je ukratko upoznao članove Predsjedništva s problemima županije vezanima uz geo
detsku struku a odnose se na izmjeru i imovinsko-pravne odnose na zemljištu. Župan je
izrazio nadu da će Požega, stari i kulturni grad koji je odnedavno i veleučilišno središte,
ostaviti dojam dobrog domaćina.

Ad 2) Izvješće o organizaciji Dana hrvatskih geodeta, koji će se održati u TN Zaton kraj Za
dra od 15. do 18. svibnja 2002., podnijeli su Z. Kapović i D. Medak. Smještaj je organiziran
u dvokrevetnim, trokrevetnim, četverokrevetnim i peterokrevetnim apartmanima. Cijene
apartmana kreću se od 590 do 670 kn po osobi. U cijenu su, osim noćenja, uključena 2 puna
pansiona i 1 polupansion, koktel dobrodošlice, geodetski bal i boravišna pristojba, te sudje
lovanje na stručnom dijelu skupa. Aranžmani će se uplaćivati na račun HGD-a, a dokaze o
uplati i prijave treba poslati poštom ili faksom na tajništvo HGD-a najkasnije do 6. svibnja
2002. godine.
Osim stručnih sadržaja o suvremenim pristupima izmjeri zemlje, koje će organizirati emi
nentne geodetske tvrtke, skup će biti obogaćen i sportskim aktivnostima i izletima.
Budući da se radi o velikom skupu i mnogobrojnim aktivnostima, svi su se prisutni jedno
glasno složili da je na Susretima - na geodetskom balu, potrebno angažirati profesionalnog
voditelja (voditeljicu).

Ad 3) Izvješće o Geodetskom listu podnio je glavni urednik S. Frangeš. Konačno financij
sko izvješće za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2001. god. za Geodetski list pokazalo
je, kao što su i prethodne analize pokazivale, manjak. Taj manjak prema financijskom iz
vješću iznosi 27.000 kn, no ovdje još treba dodati i troškove za broj 4 iz 2001. koji će teretiti
2002. godinu. Budući da je na sjednici Upravnog odbora prihvaćena ideja o sporazumnom
financiranju Geodetskog lista, koju je u ime Udruge geodeta Dalmacije iznio P. Nikolić
(sporazumno je potrebno odrediti sudjelovanje Geodetskog fakulteta, Državne geodetske
uprave, Hrvatskog geodetskog instituta, Hrvatske komore arhitekata i inženjera u gradi
teljstvu i različitih tvrtki u financiranju lista), ovlašćuje se predsjednik HGD-a da sazove sa
stanak predstavnika spomenutih ustanova i tvrtki, kako bi se utvrdio model financiranja.
Predsjednik Z. Kapović naglašava da Geodetski list mora izlaziti, mada je naglasio kako će
ovogodišnji eventualni višak prihoda biti usmjeren ponajprije na uređenje tavanskog pro
stora u Berislavićevoj ulici u Zagrebu.

Ad 4) Predsjednik je iznio prijedlog Upravnog odbora HGD-a da se na Danima hrvatskih
geodeta u Zatonu, za izniman doprinos geodetskoj djelatnosti, za radu tijelima i aktivnosti
ma HGD-a dodijele priznanja sljedećim kolegama: Franji Ambrošu, Zelimiru Buzuku, Stje
panu Galiću, Anti Habušu i Kazimiru Masnecu. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Ad 5) Predsjednik je podnio izvješće o financijskom poslovanju HGD-a za 2001. godinu,
koje se jednoglasno prihvaća.

Ad 6) Plan rada HGD-a za 2002., što ga je iznio predsjednik, obuhvaća glavne i kontinuira
ne aktivnosti HGD-a koje proizlaze iz statuta HGD-a, a odnose se na unapređenje geodet
ske struke, promicanje stvaralaštva i primjene znanstvenih dostignuća, izdavanje Geodet
skog lista, izdavanje stručnih radova i knjiga, koordiniranje i pomaganje u radu županijskih
udruga te unapređivanje suradnje geodetske znanosti, gospodarstva i uprave.
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Glavni ciljevi i zadaće za 2002. godinu odnose se na organizaciju Susreta hrvatskih geodeta
- Dana hrvatskih geodeta; na aktivnu suradnju i pomaganje u radu tijela Hrvatske komore
arhitekata i inženjera u graditeljstvu; sudjelovanje u svim aktivnostima Državne geodetske
uprave i Geodetskog fakulteta i daljnje organiziranje znanstveno-stručnih predavanja te
sudjelovanje u radu FIG-a i jačanje suradnje s drugim nacionalnim stručnim udrugama.
Ovaj plan svi su jednoglasno prihvatili.

Ad 7) Financijski plan za 2002., što ga je iznio predsjednik, također je jednoglasno prihvaćen.

Ad 8) Informacije o Komorskom ispitu dao je B. Pribičević, predsjednik Odbora za upis u Ko
moru. Prijedlogom Nacrta pravilnika o komorskom ispitu konačno bi se reguliralo polaganje
stručnih i državnih ispita. Taj je prijedlog Nacrta izrađen prije 6 mjeseci, na raspravi je u dru
gim razredima u Komori, otvoren je za primjedbe, prijedloge nadopuna ili promjena i svaka je
intervencija u tom smislu dobrodošla. U početku rasprave o Nacrtu pravilnika primjedbe su se
najčešće odnosile na uvjete koji moraju zadovoljiti ovlašteni inženjeri glede permanentne izo
brazbe. Pomnijom analizom ipak se uočava da uvjeti nisu toliko rigorozni. Predsjedništvo
HGD-a jednoglasno podržava predloženi Nacrt.

Ad 9) Pod točkom različito predsjednik je predložio da domaćin sljedeće sjednice, koja će se
održati na jesen, bude Istarska županija.
Također je napomenuo da je u Udruzi geodeta Sisačke-moslavačke županije, na obostrano
zadovoljstvo, riješen nesporazum između Udruge i D. Zadrovića.
Obavijestio je nazočne da će Sabor HGD-a biti održan u svibnju u Zatonu.
Izvijestio je i o I. hrvatskoj konferenciji "Ekoinženjerstvo 2002", koja će se održati od 22. do
24. listopada 2002. na Plitvičkim jezerima.
Sjednica je završena u 13 sati.
Nakon sjednice organiziran je posjet Kutjevu i glasovitom Kutjevačkom podrumu. Nigdje
do sada nismo čuli toliko lijepih riječi o vinu, čarobnom piću ako se uživa u umjerenim koli
činama. Druženje je završilo nakon objeda, uz pjesmu i ples.

luana Abaza

27. SASTANAK SEKCIJE ZA KARTOGRAFIJU HRVATSKOGA GEODETSKOG DRUŠTVA

Na 27. sastanku Sekcije za kartografiju HGD-a, održanome 29. studenoga 2001. godine u
vijećnici AGG fakulteta, Kačićeva 26 u Zagrebu, sudjelovalo je 20 članova. Sastanak je zapo
čeo u 17 sati pozdravom pročelnika Sekcije N. Frančule. Predložen je sljedeći

DNEVNI RED
1. Utvrđivanje dnevnoga reda
2. Ovjera zapisnika s 26. sastanka
3. Izvješće pročelnika Sekcije
4. Izvješće tajnika Sekcije
5. Izvješće S. Frangeša: Hrvatska na Međunarodnoj kartografskoj izložbi i na izložbi dječjih

radova
6. Izvješće M. Lapainea: Međunarodna kartografska konferencija Peking 2001.
7. Različito

Stanka
Davorin Singer: Hidrogeološki i inženjerskogeološki informatički sustav i kartografija
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Ad 1) Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.

Ad 2) Zapisnik s 26. sastanka dostavljen je svima u pozivu na sastanak i prihvaćen je bez
primjedbi.

Ad 3) Sastanak Sekcije održava se nakon duže stanke. U međuvremenu je Sekcija bila donekle
aktivna, prikupljeni su i dostavljeni u Peking radovi za izložbu dječjih karata te radovi za Me
đunarodnu kartografsku izložbu. Hrvatska je bila vrlo dobro prezentirana kartama, predava
njima i posterima na Međunarodnoj kartografskoj konferenciji. U prošlom razdoblju osnovano
je i Hrvatsko kartografska društvo, o čemu se razmišljala već prigodom osnivanja Kartografske
sekcije pri Hrvatskom geodetskom društvu, ali se zbog tehničkih razloga od toga odustalo.

Ad 4) Tajnik Sekcije upoznao je nazočne s događanjima i aktivnostima u prošlom razdoblju
i u bližoj budućnosti:
- 19. međunarodna konferencija o kartografiji u Madridu, u srpnju 2001.

Međunarodna kartografska konferencija i izložba u Pekingu, u kolovozu 2001.
Osnivanje Hrvatskoga kartografskog društva u Zagrebu, u listopadu 2001.
GIS Poljska, međunarodna konferencija u Varšavi, u listopadu 2001.
Drugi hrvatski kongres o katastru u Zagrebu, u listopadu 2001.
22. kongres FIG-a u Washingtonu, u travnju 2002.
Susreti hrvatskih geodeta u Zatonu, u svibnju 2002.
8. konferencija Ujedinjenih naroda o standardizaciji geografskih imena u Berlinu, u kolo
vozu i rujnu 2002.
Međunarodna kartografska konferencija u Durbanu, u kolovozu 2003.

Od vijesti iz znanosti istaknute su obrane doktorske disertacije Nade Vučetić pod nazivom
Generalizacija linijskih elemenata karte po kriteriju maksimalne sličnosti, te magistarskog
rada Ivane Javorović pod nazivom Osuvremenjivanje topografskih karata pomoću satelit
skih snimaka.
Predstavljene su i knjige izdane u razdoblju od prošlog sastanka, a istaknute su "Satelitski
atlas 1:10 000", u izdanju naklade Ljevak i Gisdate, te "Snimanje i istraživanje zemlje iz
svemira" dr. Marinka Oluića u izdanju HAZU i Geosat.
Pročelnik Sekcije dopunio je tajnika informacijom o Internet stranici privatne geodetske
tvrtke Geogauss, na kojoj se nalaze putokazi (linkovi) na različite stranice s kartama hrvat
skih gradova.

Ad 5) S. Frangeš izvijestio je nazočne o pripremama i tijeku prikupljanja radova za Među
narodnu kartografsku izložbu u Pekingu, te za natječaj za dječju kartu.
Određeno je povjerenstvo u sastavu: Frangeš, Lapaine, Paj, koje je pozive za sudjelovanje na
izložbi poslalo mnogobrojnim hrvatskim tvrtkama i pojedincima. Povjerenstvu su dostavljena
32 rada, od kojih su odabrana 27 i poslana u Peking. Iako je interes za slanje radova gotovo
dvostruko manji nego prije dvije godine, kvaliteta i suvremeno oblikovanje radova može stati
uz bok najsuvremenijim svjetskim dostignućima. Dokaz je i priznanje za izvrsnost u karto
grafiji (prema žiriju publike), u području Rekreacijske i orijentacijske karte, dodijeljeno za fo
tokartu Gornji grad (Zagreb) u približnome mjerilu 1:1200, tvrtke Geofoto d.o.o.
U izboru dječjih radova sudjelovalo je čak deset institucija (vrtića, osnovnih i srednjih ško
la), s 85 radova. Povjerenstvo u sastavu: Buntak, Frangeš, Lapaine, Paj, Husak odabralo je
pet radova koji su bili izloženi u Pekingu. Zamjetan je povećan interes obrazovnih instituci
ja za sudjelovanje na natječaju.

Ad 6) M. Lapaine je, uz projekciju fotografija, upoznao nazočne s događanjima na Međuna
rodnoj kartografskoj konferenciji u Pekingu. Kao član Međunarodne kartografske udruge
CICA), Hrvatska je od 1995. stalno nazočna na međunarodnim konferencijama i izložbama.
Tako je i ove godine mnogo hrvatskih kartografa prisustvovalo konferenciji ili sudjelovalo
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predavanjima, posterima i kartografskim radovima. Lapaine je kao predstavnik Hrvatske
sudjelovao na sjednicama ICA. Na konferenciji je održan veliki broj predavanja, koja su bila
podijeljena u pet sekcija, tako da se uvijek po nekoliko predavanja održavalo istodobno. Ne
mogućnost praćenja svih predavanja ublažena je objavljivanjem svih radova u pet zbornika
pozamašnog broja stranica. Lapaine je opisao ceremoniju otvaranja konferencije, koja je
bila popraćena prigodnim programom. Tijekom konferencije održano je nekoliko turisti
čko-stručnih izleta te posjet Kineskoj operi i cirkusu. Pri kraju konferencije održana je i
svečana večera s kineskim specijalitetima, a konferencija je završena svečanošću na kojoj su
podijeljene nagrade najboljim izloženim kartama. Među ostalima i Hrvatska je nagrađena
prvom nagradom u kategoriji rekreacijskih i orijentacijskih karata za fotokartu Gornjega
grada u Zagrebu, koju je izradila tvrtka Geofoto d.o.o.
U nastavku je Davorin Singer iz Instituta za geološka istraživanja održao vrlo zanimljivo
predavanje "Hidrogeološki i inženjerskogeološki informatički sustav i kartografija". Nakon
kraće diskusije sastanak je pozdravom zaključio pročelnik Sekcije.

Robert Paj

DIPLOMIRALI NA GEODETSKOM FAKULTETU

Na Geodetskom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu od 23. studenoga 2001. do 22. ožujka 2002.
godine na dodiplomskom studiju diplomiralo je 14 pristupnika.
Pregled diplomiranih inženjera geodezije na dodiplomskom studiju:

Pristupnik
naslov diplomskog rada Datum obrane, mentor

Viclw Burčul
"Primjena ultrazvučnih dubinomjera i GPS-a pri izradi
3D modela športsko-rekreacijskog centra Jarun"
Toni Cetinić
"Izrada kartografskog modela podataka"
Tisa Ćus
"Baza trigonometara I. reda u Republici Hrvatskoj"
!van Grubić
"Geodetska modeliranja dijela podataka Kupčine
primjenom suvremenih softverskih paketa"
Iva Novak
"GPS mreža ŠRC Jarun"
Danke Ordanić
'1zjednačenje i S-transformacija geodetskih mreža 14.12.2001., prof.dr.sc. Nevio Rožić
posebnih namjena"

14.12.2001., prof.dr.sc. Zdravka Kapović

14.12.2001., prof.dr.sc. Nedjeljka Frančula
voditelj: Zvonko Biljecki, dipl. ing.

14.12.2001., mr.sc. Drago Špoljarić

14.12.2001., doc.dr.sc. Damir Medak

14.12. 2001., prof.dr.sc. Zdravka Kapović

Ružica Sambunjak
"Empiričke statističke značajke, simulacija razdiobe 19.12.2001., prof.dr.sc. Teodor Fiedler
mina na očišćenim površinama, međunarodni standardi"
Martino Bahouić
"Obrada i analiza GPS mreže grada Labina" 25.01.2002., prof.dr.sc. Tomislav Bašić
Silvija Franhouić
'1zrada parcelacijskog elaborata servisne zone Dubrava" 25.01.2002., prof.dr.sc. Krsto Šimičić
Ana Lohas
"Geodetska izmjera dijelak.o. Osijek-Tvrđa"
Orlando Bulešić
"Prijedlog ZIS-a k.o. Štinjan"

25.01.2002., doc.dr.sc. Gorana Novaković

22.03.2002., prof.dr.sc. Teodor Fiedler


